
REFERAT DISA Generalforsamling 24-03-25 

DELTAGERE: Henry Lykke Stokholm, Rikke Danielsen, Lene Nørbøge, Lise Bendixen, Nikolaj Kühn, 
Marianne Astorp, Katrine, Jes Sølgaard, Poul-Mogens, Helle Nygaard, Emil Andreassen, Jesper Teslak, 
Martin Empacher, Tobias Boström, Henrik Lüneborg, Julie Brøggler, Christina Larsen, Flemming 
Sørensen, Mona 

Jonas (Kasser) og Birthe (Bestyrelsesmedlem) er begge fraværende.  

1. Valg af dirigent og referent 
 

- Henry og Nikolaj. (Hele bestyrelsen hjælper til med at holde øje med chatten) 
 

2. Valg af stemmetællere 
 

- Lise er stemmetæller  
 

3. Formandens beretning 
 

- Se vedhæftet. Den blev godkendt 
- Omhandlede bl.a. ”Sikkerhed”, ”Em 2024 i Oradea”, ”VM 2024 i Molveno”, ”udtagelse af 

svømmere”, ”DM 2025”, ”Nye opståede fællesskaber på tværs af landet”, ”Synlighed i 
mediebilledet” 

- Tilføjelse: DISA har en masse ideer for det nye år, bl.a. sociale- og eventyrbårede aktiviteter, 
men det er ikke planlagt. 

- Tilføjelse: Der er 292 medlemmer i DISA 
- Tilføjelse: Årsagen til at DISA ønsker at issvømning skal være en officiel sportsgren omhandler 

mulighederne for at indhente fondsmidler, samt etablere et officielt DM.  
 

4. Fremlæggelse/godkendelse af regnskab 
 

- Se vedhæftet. Den blev godkendt 
 

5. Behandling af indkomne forslag 
 

- Bestyrelsen ønsker at foreslå de følgende ændringer til DISA’s vedtægter: 
o §4. stk. 9.: bestyrelsens størrelse foreslås til 9 medlemmer. (Fejl, ved indkaldelse stod 

der stk. 1. men det er 9.)  (OPTÆLLING; Blank: 3, For: 6, Imod: 10. Forslaget er afkastet. 
 

o Tilføjelse til §2 stk. 1: ”..samt issvømmefællesskaber og/eller foreninger med 
issvømmere”. (OPTÆLLING: Blank: 2 For: 14 Imod: 0. Forslaget er vedtaget) 
 

 
6. Fremlæggelse/godkendelse af budget, herunder fastsættelse af kontingent 
- Se vedhæftet. Den blev godkendt 
- Der forslås at kontingent sættes til 50 kr. (OPTÆLLING: Blank: 3 For: 15 Imod: 2. Forslaget er 

vedtaget)   



- Der skal sendes et opdateret overblik over budget til medlemmerne 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 

- Jonas, Birthe og Nikolaj er på genvalg i år(Ulige år) 
- Nikolaj ønsker ikke genvalg. Jonas og Birthe ønsker genvalg. (Lise, Rikke, Henry og Lene er på 

valg i lige år) 
- Følgende stiller op: Helle Nygaard, Tobias Boström, Martin Empacher, 
- Helle Nygaard, Tobias Boström, Martin Empacher, Jonas og Birthe ER ALLE STEMT IND 

 
8. Valg af suppleant(en/erne) 
- Torsten stiller op igen. (Han er stemt ind) 
- Jesper Teslak tilbyder sin hjælp ved juridiske spørgsmål. Han stiller ikke op som suppleant.  

 
9. Valg af revisorer  
- Emil Andreassen er valgt.   

 
10. Eventuelt  
- Emil og Julie: Vil gerne være med til at nedsætte et udvalg ift. udtagelse af svømmere 
- Julie: Vil gerne at DISA snakker mere ind i strategi og retningslinjer. Fx årsager til hvorfor vi skal 

have 1000 medlemmer, og hvorfor være en olympisk disciplin. 
- Der skal være en tydelig strategi og formålsplan 
- Der skal være en tydelig plan for indmeldelse af svømmere til SVØM 
- Henry skriver i DISA board chatten ift. Konstituerende bestyrelsesmedlem.  

 


